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VERSLAG THEMABIJEENKOMST  

VEILIGHEIDSBELEID GEMEENTE VOORSCHOTEN 
13 januari 2015 

 

Aanwezig: 

Jos Kriek (Horeca/Evenementen, Floris V) 

Jeroen van Oel (Centrumondernemers Voorschoten) 

Paul Bruijnzeels (Horeca/Evenementen, La Casita) 

Mamdou Attia (Horeca/Evenementen, Mas o menos) 

Rob Joosten (OVV - Rabobank) 

Yvonne Berloth (woningcorporatie WoonZorg) 

Ronald van Riessen (politie) 

Theo Meppelink (politie) 

Arie Rozenboom (politie) 

Karima Smit (woningcorporatie De Sleutels) 

Nico Guijt  (Brandweer) 

Liesbeth Baerwalt (CJG manager) 

 

Jeroen Staatsen, burgemeester  

Anita de Bruijn (gemeente - OOV) 

Eric klein Breteler (gemeente - OOV) 

Otto Stolp (gemeente, VTH) 

Bram Streppel (gemeente,  bedrijfscontactfunctionaris) 

Danja Vocke (gemeente, wijkmanager) 

Bianca Zeilstra (gemeente – OOV, verslag) 

 

Niet aanwezig, wel genodigd: 

Openbaar Ministerie 

Winkeliersvereniging Noord-Hofland 

GGD (Steunpunt Zorg & Overlast – AMHK) 

Welzijnsstichting Voor Elkaar  

Stichting Jeugd- en jongerenwerk Midden Holland 

Het Wapen van Voorschoten 

Inleiding 

Veiligheid is een onderwerp wat door veel maatschappelijke thema's heen snijdt.  Wat zijn 

veiligheidsrisico's en wat zijn zorgpunten? Vanuit de praktijk, per branche/terrein, horen wat er speelt 

en wat er leeft. 

 

Horeca 

Paul Bruinzeels: horeca algemeen weinig problemen.  

 

Jos Kriek: In de Voorschotense horeca de afgelopen 2 á 3 jaar geen grote incidenten op het gebied van 

horeca-incidenten of overlast (‘reguliere’ uitgaan). Tijdens evenementen is het aantal incidenten op 

een hand te tellen. De horeca werkt goed samen. 

 

Dit beeld wordt breed gedeeld door de aanwezigen en bevestigd door de politie:  op horecagebied 

loopt het goed in Voorschoten. Weinig horeca-gerelateerde overlast of incidenten, natuurlijk af en toe 

uitschieter maar over een heel jaar is dit te verwaarlozen.  

 

Evenementen 

Paul Bruijnzeels: Mist evenementenorganisaties aan tafel zoals Oranjevereniging en 

Paardenmarktcomite.   
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Jos Kriek: Laatste jaren particuliere beveiliging bij evenementen en dat is prettig. Wel behoefte aan 

soepeler verlopende vergunningverlening voor jaarlijks terugkerende evenement.  

 

Jeroen van Oel: Nu moet voor steeds (nagenoeg) dezelfde evenementen steeds opnieuw vergunning 

worden aangevraagd, inclusief alle administratieve handelingen daarbij en dat is frustrerend, zeker 

omdat het vrijwilligers zijn die de evenementen organiseren. 

 

Gemeente: met de organiserende comités vinden specifieke overleggen plaats en er worden concrete 

stappen gemaakt om evenementen veiliger te maken en de voorbereiding te versoepelen.  

Dit zal ook benoemd worden in het nieuwe IVB. 

 

Politie: anders/beter organiseren en vormgeven van evenementen als het gaat om veiligheid en vooral 

verantwoordelijkheden. Voorbeeld: muziekkeuze tijdens evenementen: die heeft invloed op omgeving 

en mensen. Afgebakend evenemententerrein voor betere mogelijkheid tot beleggen 

verantwoordelijkheden m.b.t. handhaving.  

 

De burgemeester verduidelijkt dat Voorschoten werkt met een regionaal evenementen kader. Dit biedt 

een helder proces en levert de gemeente advies van hulpdiensten op over  hoe het evenement veilig 

kan verlopen. Gemeente moet nog zorgen dat dat proces beter gaat. De evenementen zoals 

Koningsdag, Paardenmarkt en het Weekend van Voorschoten zijn belangrijk voor de spirit van het dorp 

dus de gemeente heeft ook belang bij gestroomlijnd proces (vergunningverlening) en goede afspraken. 

Hebben we onze doelgroepen duidelijk? Feesten in Voorschoten moeten  feest voor iedereen zijn.  We 

leren van eerdere jaren en vragen dat ook van de organisatoren.  Door met elkaar in gesprek te blijven 

kunnen we steeds beter bepalen hoe de veiligheid van onze lokale evenementen te managen is. 

 

Ondernemend Voorschoten 

Rob Joosten: De Ondernemersvereniging Voorschoten is over het algemeen heel tevreden. Het is een 

veilig dorp waar weinig / geen  incidenten plaatsvinden en we geen grote/structurele issues hebben. 

Tevreden over de inzet van KVO Centrum, samenwerking ondernemers, politie, brandweer en 

gemeente loopt goed.   

 

In de Dobbewijk is een nieuwe ondernemersvereniging opgestart. Men gaat daar Parkmanagement 

toepassen en ook het KVO inzetten in samenwerking met gemeente. Verlichting  op de Rondweg 

brandt niet. In de Dobbewijk zelf ook slechte verlichting. Mede daarom blij dat voortvarend aan de slag 

wordt gegaan met KVO.  

 

Bedrijventerrein Rouwkooplaan is privaat terrein en de weg is zeer slecht. Dit staat op de agenda van 

de ondernemers.  

 

Actueel punt van aandacht is verkeersveiligheid bij Deltaplein en de rotonde bij Albert Heijn (politie 

weet te vertellen dat deze rotonde als onveilig wordt ervaren, maar dat er vrijwel geen ongelukken 

gebeuren die te maken hebben met de inrichting van de rotonde). 

 

Jeroen van Oel: Het KVO Centrum loopt nu paar jaar en we zijn aangenaam verrast over de resultaten 

en de samenwerking met de gemeente loopt goed.  Het is een goed instrument. 

Fietsen in Schoolstraat is een blijvend onderwerp van gesprek en heeft nu de aandacht binnen de 

Taskforce Centrum. Er komt een lijst met aanbevelingen voor lange en korte termijn. Met realisatie van 

Deltaplein zal er onderscheid komen tussen bestemmingsverkeer en doorgaand verkeer. 
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Burgemeester: het ontbreekt in de Schoolstraat aan goede fietsparkeervoorziening. 

 

Paul Bruijnzeels: De nieuwe parkeergarage onder het Deltaplein moet sociaal veilig worden, een 

uitnodigende en veilige parkeergarage. Voorbeeld Duitsland: vrouwenparkeerplaats dichtbij uitgangen. 

Voornamelijk voor de kwetsbare groepen mensen. Wellicht cameratoezicht en wellicht te combineren 

met een (bewaakte, gratis) fietsenstalling.  

 

Wonen en leven 

WoonZorg heeft in Voorschoten weinig meldingen van bewoners over hun directe buren of omgeving. 

Overlastsituaties/burenruzies is een fenomeen dat er altijd zal zijn, maar bewoners zijn over het 

algemeen tevreden. Eigen constatering is dat verlichting van achterpaden nog wel eens te wensen over 

laat, maar van bewoners geen klachten over.  

De Sleutels: In vergelijking met Leiden, waar de grootste woningvoorraad van de Sleutels is, steekt 

Voorschoten positief af: weinig onrust en weinig onveiligheid. Natuurlijk zijn er wel een aantal issues 

maar die zijn zeer lokaal en kleinschalig van aard. Bijvoorbeeld een incidentele hennepkwekerij 

incidenteel, maar daar zitten we zelf al steeds meer bovenop.  

 

Groot onderwerp voor de Sleutels momenteel is de renovatie van de 4 flats bij de Jan Evertsenlaan. 

Veiligheid en leefbaarheid is hier een groot onderwerp in: de entrees worden afgesloten, 

bergingsgangen  veiliger gemaakt, betere verlichting en meer openheid, aanbrengen van  liften, 

maatregelen m.b.t. brandveiligheid . 

 

Sleutels ervaart goed contact en korte lijnen met de wijkagent. Als het gaat om sociale veiligheid wil de 

corporatie bewoners meer initiatief laten nemen, mensen moeten het (ook) zelf veiliger maken. 

Corporatie en gemeente kunnen samen optrekken met bewoners. 

 

Voor gemeente en de politie zijn verwarde personen een groeiend probleem. Huisvesting vanuit 

bijzondere doelgroepen, krijgen niet altijd begeleiding. De Sleutels ziet ook groeiende problematiek 

van woonoverlast door botsende leefstijlen. 

 

De aanwezigen constateren bijna allen dat de tolerantie in Voorschoten lager lijkt te liggen dan in 

andere gemeenten. Inwoners zijn mondig, accepteren niet snel iets/nemen niet snel iets aan, stellen 

sneller eisen stellen of vinden dat ze recht hebben op. Intolerantie kan leiden tot gevoelens van 

onveiligheid. Sleutels stelt dat de tolerantiegrens bij Jan Evertsenflat hoger ligt dan bij andere 

straten/gebieden in Voorschoten waar de corporatie voorraad heeft. Er leven daar 25 verschillende 

nationaliteiten met elkaar: wellicht hoe meer verschil, hoe hoger de tolerantie? 

 

Brandveiligheid 

In hoofdlijnen is vanuit  het perspectief van de repressieve brandweerzorg niets speciaals te melden. 

Vanuit risicobeheersing wordt aandacht gevraagd voor goede inbedding bij de gemeente van de 

nieuwe zorgtaak vanuit de Wmo, waarbij mensen steeds langer op zichzelf blijven wonen, gerelateerd 

aan brandveiligheid.  
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Woninginbraken/vermogenscriminaliteit 

Politie: Voorschoten is een makkelijk aanrijdbare gemeente, spoor, snelwegen (mobiel banditisme). 

Belangrijkste blijft dat men de woning goed beveiligd achterlaat: PKVW, goed hang en sluitwerk, 

verlichting. Als politie zetten wij het BOVA team (BOevenVAngen) in waarbij we potentiële inbrekers 

volgen. Ook hebben we het Vangnet team dat actief en informatiegestuurd surveilleert. Gemeente doet 

zo veel mogelijk om de openbare ruimte op orde te houden. Openbare verlichting en groen is 

belangrijk. We moeten het vooral hebben van meldingen van inwoners als het gaat om het pakken van 

inbrekers.  We blijven hameren op veel bellen en veel melden over verdachte situaties,  o.a. sociaal 

media inzetten. We zien toename van insluipingen in verzorgingshuizen, dit komt door groter 

wordende wisselingen in personeel en vrijwilligers.  Fietsendiefstal, vooral station is een hotspot. 

Daders in Voorschoten verschillen, soms gelegenheidsdaders, dan weer daders die gericht op pad zijn  

met een bestelbusje en meerdere fietsen per keer meenemen.  

 

Jeugd 

Liesbeth Baerwalt: Op jeugdoverlast wordt goed gereageerd door gemeente, politie en jeugd- en 

jongerenwerk. De lijnen zijn kort en issues worden snel opgepakt. Welllicht overlastgevend gedrag wel 

eerder harder aanpakken (eerder gesprek politie, zorg en ouders) en zo eerder het signaal afgeven dat 

we dit niet willen.  

 

Bepaalde potentiële criminele jongeren nu al vast bespreken tussen politie en CJG. Als we daarbij 

bijvoorbeeld kennis van jeugdreclassering naar voren halen in de ketensamenwerking, kunnen we daar 

wellicht in preventieve sfeer meer voor betekenen. 

 

Binnen de nieuwe taken van de gemeente per 2015 zijn er zo meer belangrijke items m.b.t. jeugd en 

veiligheid die ingebed en geborgd moeten worden. Er is misschien zorg rondom bezuinigingen die de 

verschuiving van de taken naar de gemeente met zich meebrengt maar het biedt ook wel kansen. 

Professionals moeten creatiever worden en uit hun comfortzone komen én inwoners hebben ook een 

eigen verantwoordelijkheid.  

 

---- 

 

De burgemeester concludeert: Voorschoten is een mooie en veilige woongemeente, waar geen 

structurele veiligheidsproblemen zijn maar vooral sprake is van issues op verschillende gebieden.  

 

In het Integraal Veiligheidsbeleid worden de meest relevante thema’s / prioriteiten voor Voorschoten 

benoemd.  Het concept Integraal Veiligheidsbeleid zal naar de aanwezigen worden rondgestuurd voor 

terugkoppeling / commentaar.  

 

 


